

## 2024 年農曆新年假期加開政府資助中醫門診服務

為應對農曆新年長假期期間的服務需求高峰期，本診所將於 2024 年 2 月 11 日及 2 月 13 日（農曆新年初二及四）特別加開中醫門診服務，提供政府資助中醫服務的偶發性內科診療。服務時間為上午 8 時至下午 6 時正。

求診人士可於診所服務時間內致電 3188-5383 或透過「18 區中醫診所」流動應用程式預約服務（適用於曾登記使用 18 區中醫診所服務的求診人士）。

仁愛堂 – 香港大學中醫診所暨教研中心（離島區）謹啟

二零二四年二月七日

### **Special Sessions on Government-subsidised Chinese Medicine services during 2024 Lunar New Year Holiday**

To cope with the service demand surge during Lunar New Year holiday, Yan Oi Tong - The University of Hong Kong Chinese Medicine Clinic cum Training and Research Centre (Islands District) will arrange special sessions to provide episodic appointment for Government-subsidised Chinese Medicine (CM) general consultation services on 11-Feb-2024 and 13-Feb-2024. The service hours will be from 8:00am to 6:00pm. The public may call 3188-5383 during the service hours or use the “18 CM Clinics” mobile application (applicable to patients who have registered for 18 CMCTRs service) to make appointment for the service.

Yan Oi Tong - The University of Hong Kong Chinese Medicine Clinic cum  
Training and Research Centre (Islands District)  
7 February 2024